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PROTOKÓŁ NR XXVI/2021 

Sesji Rady Gminy Damnica 

w dniu 25 lutego 2021 r. 

 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 15 radnych. 

 

Przewodniczył – Kazimierz Kozina 

Protokółowała – Barbara Imińska 

 

Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 12: 00 Przewodniczący K. Kozina, który po przywitaniu 

radnych i gości stwierdził quorum radnych do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają uwagi do 

przesłanego porządku obrad dzisiejszej sesji? 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

 

Przewodniczący K. Kozina złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu 

uchwały w sprawie odwołania radnej ze składu Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, kto z radnych jest za wprowadzeniem do 

porządku obrad wnioskowanego projektu uchwały? 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie i ogłosił wynik głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosku Przewodniczącego Rady Gminy o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu 

uchwały w sprawie odwołania radnej ze składu Komisji Rewizyjnej 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że wniosek z dnia 24 lutego 2021 r. o wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie odwołania radnej ze składu Komisji 

Rewizyjnej, został przyjęty. 

 

Porządek obrad po wprowadzeniu zmian przedstawia się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum, 

b) przyjęcie i rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

2. Informacja z działalności Wójta Gminy Damnica w okresie międzysesyjnym. 
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3. Informacja z realizacji wniosków i interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym. 

4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia z Powiatem 

Słupskim, Gminą Miastem Słupsk, Gminą Miasto Ustka, Gminą Słupsk, Gminą 

Kobylnica, Gminą Ustka i Gminą Dębnica Kaszubska w sprawie wspólnego opracowania 

i finansowania Strategii Rozwoju Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Słupska na 

lata 2021-2030, 

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2021 rok. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica 

na lata 2021 - 2029. 

7. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Damnica na lata 2021-2024 z perspektywą do roku 2028". 

8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2025 w gminie 

Damnica". 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości. 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres do lat trzech z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Damnica. 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres do lat trzech z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Damnica. 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przejazdu i 

przechodu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

13. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Damnica na 2021 rok. 

14. Sprawozdania z pracy Komisji Rady Gminy Damnica za 2020 rok. 

15. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy 

Damnica na 2021 rok. 

16. Projekt uchwały w sprawie odwołania radnej ze składu Komisji Rewizyjnej. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż protokół z poprzedniej Sesji tj. 17 stycznia 2021 

r. został sporządzony, podpisany i opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu 

Gminy Damnica. 

 

Ad. 2 

Wójt Gminy A. Kordylas przedstawił informację z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Informacja stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 
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 Ad. 3 

Informację z realizacji interpelacji i wniosków radnych zgłoszonych w okresie 

międzysesyjnym radni otrzymali i zapoznali się z nią. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do informacji. 

 

Radny M. Jarzmicki poinformował, iż chciałby wnieść uwagi do protokołu z poprzedniej 

sesji, ponieważ zawsze obowiązywał taki zwyczaj, który pozwalał radnym odnieść się do 

protokołów z poprzednich sesji. Chodzi o protokół z sesji grudniowej tj. sesji budżetowej. Co 

prawda w formie papierowej nie ma tego zapisu, jednak jest to na nagraniu wideo, które 

poniekąd stanowi załącznik do protokołu pisemnego. Radny zwrócił się do Wójta                    

o wyjaśnienie kwestii poruszonej na sesji. Radna zadała Wójtowi pytanie o wysokość 

zadłużenia gminy. Zapewne Pan Wójt pamięta, która radna zadała pytanie i co Wójt 

odpowiedział. Odpowiedział Wójt, że obecne zadłużenie gminy wynosi około 10 mln.zł. oraz 

że na koncie gminy jest 6,5 mln.zł. i że musi Wójt spłacać zobowiązania poprzedników w 

wysokości 8,5 mln.zł. Radny zadał Wójtowi pytanie, o jakich poprzedników Wójtowi 

chodziło? Czy chodziło o poprzedników w osobach wójtów, czy może poprzednich radnych? 

Radny uważa, że dotyczy to poniekąd także jego osoby, bo jeśli mówi Wójt, że musi spłacać 

zobowiązania poprzedników, poprzez poprzedników rozumie się nie tylko osoby Wójta, ale 

także Radę Gminy, bo Rada Gminy także zaciąga kredyty, obligacje i tym podobne. Radny 

stwierdził, że Wójt mówi nieprawdę twierdząc, że musi spłacać zobowiązania w wysokości 

8,5 mln.zl. swoich poprzedników. W sprawozdaniu finansowym za 2018 rok jest kwota 

zobowiązań Gminy Damnica 6.746.629 zł. a nie 8,5 mln, o których mówił Wójt na sesji w 

grudniu. Radny prosi Wójta o sprostowanie, gdyż jest to pomówienie. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas poinformował, że udzieli radnemu odpowiedzi na piśmie 

uwzględniając odsetki i inne zobowiązania. 

 

Radca prawny M. Pryputniewicz poinformował, iż tryb zgłaszania uwag do protokołów jest 

przewidziany w statucie gminy i nie rozumie, co radny miał na myśli, że zazwyczaj 

procedowano w sprawie uwag dotyczących protokołów, bo uczestniczy w sesjach rady 

Gminy już ponad 2 lata i nigdy na sesji takie uwagi się nie pojawiały, ponieważ nie mogą się 

pojawić. W statucie, który radni uchwalili w grudniu 2021r. jest wyraźnie zapisane, w jaki 

sposób, w jakim trybie i w jakich terminach składa się uwagi do protokołu. Niezłożenie uwag 

w tym trybie oznacza akceptację treści protokołu. 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia z Powiatem 

Słupskim, Gminą Miastem Słupsk, Gminą Miasto Ustka, Gminą Słupsk, Gminą Kobylnica, 

Gminą Ustka i Gminą Dębnica Kaszubska w sprawie wspólnego opracowania i finansowania 

Strategii Rozwoju Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Słupska na lata 2021-2030, 
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Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały  i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia z Powiatem 

Słupskim, Gminą Miastem Słupsk, Gminą Miasto Ustka, Gminą Słupsk, Gminą Kobylnica, 

Gminą Ustka i Gminą Dębnica Kaszubska w sprawie wspólnego opracowania i finansowania 

Strategii Rozwoju Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Słupska na lata 2021-2030 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXVI/276/2021 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie Porozumienia z Powiatem Słupskim, Gminą Miastem Słupsk, Gminą 

Miasto Ustka, Gminą Słupsk, Gminą Kobylnica, Gminą Ustka i Gminą Dębnica Kaszubska w 

sprawie wspólnego opracowania i finansowania Strategii Rozwoju Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Miasta Słupska na lata 2021-2030, została podjęta. 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2021 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż Wójt Gminy Damnica w dniu 24 lutego 2021 r. 

złożył autopoprawkę do projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik J. Michalskiej o przedstawienie 

autopoprawki. 

Skarbnik J. Michalska odczytała autopoprawkę do projektu uchwały złożoną przez Wójta 

Gminy. 

Autopoprawka stanowi załącznik nr 3  do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy autopoprawka wymaga dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej autopoprawki. 
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Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie zgłoszonej autopoprawki        

i ogłosił wynik głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2021 

rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że autopoprawka Wójta Gminy z dnia 24.02.2021r. 

została przyjęta. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2021 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXVI/277/2021 w sprawie  zmian              

w budżecie Gminy Damnica na 2021 r. została podjęta. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2021-2029 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż Wójt Gminy Damnica w dniu 24 lutego 2021 r. 

złożył autopoprawkę do projektu uchwały. 
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Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik J. Michalskiej o przedstawienie 

autopoprawki. 

Skarbnik J. Michalska odczytała autopoprawkę do projektu uchwały złożoną przez Wójta 

Gminy. 

Autopoprawka stanowi załącznik nr 4  do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy autopoprawka wymaga dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej autopoprawki. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie zgłoszonej autopoprawki        

i ogłosił wynik głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Damnica na lata 2021 - 2029 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że autopoprawka Wójta Gminy z dnia 24.02.2021r. 

została przyjęta. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały       

i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2021 - 2029 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXVI/278/2021 w sprawie  zmian              

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2021-2029, została podjęta. 
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Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Damnica na 

lata 2021-2024 z perspektywą do roku 2028" 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Damnica na 

lata 2021-2024 z perspektywą do roku 2028" 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXVI/279/2021 w sprawie przyjęcia 

"Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Damnica na lata 2021-2024 z perspektywą do 

roku 2028", została podjęta. 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy         

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2025 w gminie Damnica" 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

projekt uchwały w sprawie Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 

2021-2025 w gminie Damnica" 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXVI/280/2021 w sprawie w sprawie 

przyjęcia "Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2025 w gminie Damnica", została podjęta. 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Radny M. Jarzmicki zwrócił się z pytaniem, czy działka w Karzniczce to jest ta działka, na 

które jest posadowiona wiata?  

 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski odpowiedział, że jest to dokładnie ta działka. 

 

Radny M. Jarzmicki stwierdził, że wcześniej ta działka należała do Biblioteki i w ramach 

Aktywnego Sołectwa budowana była tam wiata i trzeba to uporządkować. Dlatego należy 

zagłosować za przejęciem tej działki do mienia gminnego chociażby, dlatego, że powstała 

tam wiata ze środków gminnych. 

 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski wyjaśnił, iż faktycznie wiata ta powstała w ramach 

programu Aktywne Sołectwo. Natomiast gmina otrzymała zgodę Gminnej Biblioteki 

Publicznej na dysponowanie tą nieruchomością na cele budowlane. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że uchwała Nr XXVI/281/2021 w sprawie wyrażenia 

zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości, została podjęta. 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

do lat trzech z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy działki nr 204/17 położonej w obrębie geodezyjnym Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt został omówiony na posiedzeniach  

Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

do lat trzech z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXVI/282/2021 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres do lat trzech z dotychczasowym 

dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

do lat trzech z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy działki nr 60/38 położonej w obrębie geodezyjnym Karzniczka. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt został omówiony na posiedzeniach  

Komisji Rady Gminy. 
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Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

do lat trzech z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXVI/283/2021 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres do lat trzech z dotychczasowym 

dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przejazdu                 

i przechodu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt został omówiony na posiedzeniach  

Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przejazdu                 

i przechodu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 



11 
 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXVI/284/2021 w sprawie wyrażenia 

zgody na ustanowienie służebności przejazdu i przechodu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Damnica na 2021 r. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Damnica na 2021 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXVI/285/2021 w sprawie uchwalenia 

planu pracy Rady Gminy Damnica na 2021 r., została podjęta. 

 

Ad. 14 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż zgodnie z § 52 ust. 1 Statutu Gminy Damnica, 

przewodniczący Komisji stałych, co najmniej raz w roku przedstawiają Radzie Gminy 

sprawozdanie z działalności Komisji. 

Przewodniczący Komisji przedłożyli Radzie Gminy sprawozdania z pracy za 2020 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy sprawozdania wymagają 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionych sprawozdań. 

 

Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

 

Sprawozdanie Komisji Oświaty i Spraw Społeczno-Socjalnych stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 

  

Sprawozdanie Komisja Budżetu i Finansów stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
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Sprawozdanie Komisja Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Inwestycji stanowi załącznik nr 

8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Damnica 

na 2021 r. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                             

i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Damnica 

na 2021 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXVI/286/2021 w sprawie uchwalenia 

planów pracy stałych komisji Rady Gminy Damnica na 2021 r., została podjęta. 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie odwołania radnej ze składu Komisji Rewizyjnej 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                   

i ogłosił wynik głosowania:  

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie odwołania radnej ze składu Komisji Rewizyjnej 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 
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Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXVI/287/2021 w sprawi odwołania 

radnej ze składu Komisji Rewizyjnej, została podjęta. 

 

Ad. 17 

Przewodniczący K.Kozina poinformował, iż Wójt Gminy Damnica, zgodnie                             

z obowiązującymi przepisami złożył do Rady Gminy Damnica sprawozdanie za 2020 rok        

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli, na poszczególnym stopniu awansu 

zawodowego, w szkołach prowadzonych przez Gminę Damnica. 

Ze sprawozdaniem można zapoznać się na stanowisku ds. obsługi Rady Gminy. 

 

Radna I. Mędrkiewicz poinformowała, iż dotarła do rankingu gmin wiejskich i informacji 

podanych przez władze lokalne w specjalnej ankiecie. Ku zdziwieniu na 1485 gmin, gmina 

Damnica zajmuje 1178 miejsce. Radna pozwoliła sobie dokonać analizy informacji zawartych 

w ankiecie. I tak Gmina Kobylnica zajmuje 144 miejsce, Gmina Potęgowo 475 miejsce, 

Gmina Dębnica Kaszubska 862 miejsce. Analizę radna zrobiła w kontekście burzliwej i nie 

do końca kulturalnie przeprowadzonej sesji budżetowej. Radna uważa, że wystąpienie  jej 

potwierdza stanowisko osób, które są razem z nią w klubie, które potwierdza, że jest pewien 

sygnał, że należy to zmienić na lepsze ale wspólnie razem, gdyż jednostka nic nie zmieni. 

Warto byłoby zastanowić się nad tym, żeby to była lepsza pozycja w rankingu. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas  stwierdził, iż spodziewał się, że ktoś z klubu takie informacje 

przekaże na podstawie informacji zamieszczonej w gazecie. Pani radna z pewnością nie wie, 

na jakiej podstawie stworzono te ankietę. Rankingów na temat gmin jest bardzo dużo, 

natomiast wiarygodnym źródłem dochodów i zamożności gmin jest wykaz w Ministerstwie 

Finansów. Poproszę Panią Skarbnik, na którym miejscu znajdujemy się, bodajże na drugim, 

trzecim albo czwartym w powiecie słupskim, jeżeli chodzi o zamożność. Natomiast, jeżeli 

spojrzeć na ranking ogólnopolski to znajdujemy się przynajmniej w jednej trzeciej tych gmin, 

jeśli chodzi o miejsca wyższe. Dlatego to, co przedstawiła Pani radna to jest jedno ze spojrzeń 

jakiejś redakcji. W tej chwili Pani radna to uogólnia i tworzy fałszywą rzeczywistość, która 

nie istnieje. Pani radna nie wie, na jakiej podstawie było to tworzone. Na podstawie ankiet, 

które zostały wysłane do wielu gmin i te ankiety wypełniały same gminy chwaląc się tym, co 

się tam wydarzyło, Jeden z wójtów przedstawił w internecie wykaż, o którym mówi Pani 

radna, chwaląc się, że jest lepszy od gminy Damnica. Natomiast 2 tygodnie później ukazał się 

wykaz prezentowany przez Ministerstwo Finansów a nie gazetę, gdzie znajdujemy się na 

naprawdę wysokim miejscu. Finansowanie ze środków zewnętrznych uzależnione jest między 

innymi od tego rankingu. Wiec nie zawsze gmina nasza otrzymuje najwyższe finansowanie, 

ponieważ pozycja naszej gminy jest wyjątkowo wysoka. Za chwilę Skarbnik przedstawi 

mieszkańcom, na jakim miejscu znajdujemy się w oficjalnym rankingu Ministerstwa, 

ponieważ ten atak a tej chwili jest bezpodstawny. 
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Radna I. Mędrkiewicz stwierdziła, że nie uważa swojej wypowiedzi za atak. A czemu ma 

służyć? Polepszeniu naszej pracy, jako gminy. Należy umieć przyjmować pewne uwagi i nie 

zawsze czyjąś wypowiedź traktować, jako atak. Może jak zaczniemy patrzeć na życie nie w 

kwestii walki to może będzie lepiej w tej radzie, w gminie i ogólnie. Radna chciałaby, aby jej 

informacja traktowana była, jako konstruktywny wniosek i informacja a nie atak. Radna 

stwierdziła, że jest tu po to, aby w całym społeczeństwie gminy było lepiej. Aby się nie 

atakować, nie obrażać. A na razie to radni są wielokrotnie obrażani jak mają inne zdanie, są 

wrogami i trzeba walczyć. Należy konstruktywnie rozwiązywać problemy. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas zwrócił się do Rady. Aby zadać sobie pytanie, dlaczego radna          

I. Mędrkiewicz przedstawiła tę informację, jaki jest w tym cel? Czy rozmawiamy w tej chwili 

o pieniądzach, o budżecie? Nie. Chodziło o to, aby pokazać, że coś jest nie tak, że znajdujemy 

się na tysiąc którymś miejscu. Każdy z Państwa ma dziś dostęp do internetu, wystarczy 

wpisać Gmina Damnica, pozycja. Wiele redakcji różnych gazet pokazuje różne pozycje. W 

gazecie samorządowej Wspólnota na 2500 gmin, gmina Damnica zajmuje około 800 lub 900 

pozycję. Jest to bardzo dobra pozycja, gdy z gmina Damnica jest małą gminą bez przemysłu a 

jednak z ogromnym potencjałem. Nie jest to winą Wójta, że gmina ma taką pozycję. 

Wystarczyłoby podnieść podatki o jeden lub dwa wskaźniki o gmina byłaby o wiele wyżej. 

Jeżeli spojrzeć na podatki to Pani Wójt Gminy Dębnica Kaszubska pokazywała gminy z 

najniższymi podatkami to okazuje się, że Gmina Główczyce ma najniższe podatki a drugą w 

powiecie jest Gmina Damnica. Więc pokazywanie mieszkańcom, że mamy olbrzymie 

podatki, że jesteśmy na którymś tam miejscu nie są rzetelną informacją. Informacja. Którą 

przedstawi Pani Skarbnik jest wiarygodna, natomiast redakcje same sobie tworzą różne 

rankingi. Dlatego Wójt A. Kordylas zastanawia się, jaki cel miała dziś radna I. Mędrkiewicz 

przedstawiając akurat ranking tej jednej redakcji. 

 

Skarbnik J. Michalska przedstawiła wskaźnik wg którego naliczana jest subwencja i jest to 

najważniejszy wskaźnik, są to dane ministerialne. Jeżeli chodzi o Gminę Damnica to dochód 

na jednego mieszkańca wynosi 1542,28 zł. Przed Gminą Damnica jest Miasto Gmina Słupsk 

3123,41 zł., Gmina Ustka 3631,96 zł., Gmina Kobylnica 2730, 60 zł., Gmina Potęgowo 

1873,07 zł., Następnie jest Gmina Damnica 1542,29 zł., Gmina Główczyce 1342,46 zł., 

Gmina Smołdzino 1326,16 zł., Gmina Dębnica Kaszubska 1278,36 zł., Gmina Kępice 

1257,67 zł. To są dane najważniejsze, pochodzą z Ministerstwa Finansów i są publikowane. 

Dochód jest wyższy w porównaniu z rokiem ubiegłym. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas stwierdził, że z danych przedstawionych przez Panią Skarbnik 

wynika, że Gmina Damnica jest w środku gmin powiatu słupskiego, jeżeli chodzi o dochód na 

1 mieszkańca. Tak jak wyjaśniła Pani Skarbnik od przedstawionych danych zależy wysokość 

subwencji, czyli jest to wiarygodne. Gmina Damnica znajduje się powyżej połowy gmin, więc 

sytuacja jest wyjątkowo dobra. Trudno jest konkurować między gminami, gdyż każda ma 

inne warunki. Nie możemy porównywać się z Gminą Słupsk lub Gmina Kobylnica, które są 

gminami podmiejskimi. Natomiast w stosunku do innych gmin Gmina Damnica zajmuje 

świetną pozycję. 

 

Radna I. Mędrkiewicz stwierdziła, iż informacje, które przedstawiła są konkretne i dokładne. 

Informacje oparte są na danych Urzędu Statystycznego, Ministerstwa Finansów i dopiero na 
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ankietach. Pani Skarbnik przedstawiła tylko, co dotyczy finansowania. Ale jakie są kryteria? 

Radna uważa, że jest, nad czym się zastanowić, bo to jest wiarygodny ranking. Czasami 

trzeba umieć się przyznać, że mamy cos do poprawy a nie udowadniać jacy jesteśmy świetni. 

Zawsze jak jest podnoszona naszej gminy, to porównuje się do wszystkich wkoło. Radna 

uważa, że jest nad czym pracować, aby zrobić coś dla poprawy naszej jakości.  

 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski stwierdził, że problem polega nie na tym, że ktoś tutaj 

próbuje udowodnić jacy jesteśmy świetni, czy jak nasza gmina jest fantastyczna. Problem 

polega na tym, że Pani radna próbuje udowodnić jacy jesteśmy nieudolni i jaka nasza gmina 

jest straszna. Zastępca Wójta zwrócił się do radnej I. Mędrkiewicz, czy zastanowiła się jak 

ranking, na który się powołuje nie precyzuje dokładnie, jakie dane są brane pod uwagę? 

Radna mówi tylko o źródłach tych danych. Jak ten ranking wyglądał w latach poprzednich? 

Czy jest lepiej, czy gorzej? 

 

Radna I. Mędrkiewicz stwierdziła, że nie interesowała się jak było w latach poprzednich ale 

radnej wydaje się, że gorzej już nie może być. Radna uważa, że to miejsce w rankingu już 

najgorsze i nie wyobraża sobie, aby następny rok był gorszy. Radna zakłada, że było lepiej. 

 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski stwierdził, że radna opiera swoją wiedzę na tym, że radnej 

coś się wydaje bądź się nie wydaje. 

 

Radna I. Mędrkiewicz stwierdziła, że swoją wiedzę oparła na dokładnych wydrukach z 

internetu, gdzie kategorie, które są oceniane są dokładnie opisane. Jeżeli ktoś jest 

zainteresowany może zapoznać na stronie lub udostępni materiały. Korzystając z danych 

internetowych nie można mówić, że coś się człowiekowi wydaje, bo opiera się na konkretach. 

 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski wyjaśnił, że problem polega na tym, że radna nie opiera 

się na konkretach, gdyż nie jest w stanie w chwili obecnej przekazać mieszkańcom na 

podstawie, jakich konkretnych danych ten ranking został stworzony i jak on wyglądał w 

latach poprzednich. Radna nie jest w stanie stwierdzić, czy w ogóle taki ranking był 

wprowadzony, w oparciu o takie same dane. 

 

Radna I. Mędrkiewicz wyjaśniła, że w latach poprzednich taki ranking też był prowadzony, 

gdyż jest to wieloletni ranking. Radna przedstawiła mieszkańcom gminy konkretne dane, 

które przeczytała i są one dostępne. Ranking został przeprowadzony na podstawie danych 

Głównego Urzędu Statystycznego, Ministerstwa Finansów i dopiero ankiet. Czy 

Rzeczpospolita, jako gazeta nie odniosła się obiektywnie do tych danych?  To nie są zarzuty 

do radnej tylko do Rzeczpospolitej. Jeżeli jest napisane, że informacje podane są przez władze 

lokalne w specjalnej ankiecie, to przecież ankiety te wypełniają profesjonaliści. 

 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski zwrócił się do radnej, iż twierdzi, że posługuje się 

konkretnymi danymi. Jednak radna nie jest w stanie teraz powiedzieć, jakimi konkretnie więc 

trudno jest się ustosunkować do tego. Radna mówi o Ministerstwie Finansów, o GUS-ie,         

o ankietach a nie wie jak te ankiety mogą wpłynąć na pozycje konkretnej gminy. Radna nie 

jest w stanie powiedzieć, czego te ankiety dotyczyły. 
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Skarbnik J. Michalska dodała, że Rzeczpospolita opiera się na GUS-ie, Ministerstwie               

i ankietach. Natomiast Ministerstwo opiera się na swoich danych i na GUS-ie bez ankiet. 

 

 

Ad. 18 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 13:00 zamknął obrady XXVI Sesji Rady 

Gminy Damnica. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała        Przewodniczący 

Barbara Imińska       Kazimierz Kozina 

 

 


